
IZVOD IZ ZAPISNIKA 
sa 20. sjednice Skupštine Međimurske županije, održane 12. prosinca 2024. godine, u 

Velikoj vijećnici Međimurske županije, R. Boškovića 2, s početkom u 9:00 sati 
 

Sjednicu je pozivom KLASA: 024-02/24-01/11, URBROJ:2109-02-24-01, od 6. prosinca 
2024. godine sazvao Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine Međimurske županije.  

Sjednicu Skupštine otvorio je Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine i utvrdio da je 
na sjednici nazočno 31 vijećnika.  

 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Ivica Baksa, Ksenija Blagus, Ivan Borović, Vladimir 

Čituš, Dejan Drabić, Dragutin Glavina, Zvezdana Gazdek, Saša Horvat, Igor Ivković, Željko 
Kofjač, Elvis Kralj, Ivan Kolmanić, Ljubomir Kolarek, Franjo Makovec,  Ivan Martan, Mario 
Medved, Slađan Mihoci, Zdravko Mlinarić, Andreja Marić, Dijana Novak, Mladen Novak 
(HNS), Bojana Petrić, Željko Pavlic, Vladimir Peršić, Ivica Požgaj, Marija Prekupec, Nina 
Plaftak,  Zvonimir Siladi, Emanuel Sinković, Boža Škvorc i Dražen Vidović.  

Na sjednici nisu bili nazočni vijećnici: Marina Gradišer, Goran Kozjak, Stjepan Horvat, 
Zlatko Marciuš, Alojz Nestić, Mladen Novak  i Miljenko Zobić. 

Sjednici su bili nazočni i: Matija Posavec, župan, Josip Grivec, zamjenik župana, 
Tamara Blagus, pročelnica Upravnog odjela za Skupštinu, opću upravu i pravne poslove, 
Anita Strniščak, pročelnica Upravnog odjela za proračun i javnu nabavu, Lidija Farkaš, 
pomoćnica pročelnice, dr.sc. Anita Perešin, pročelnica Upravnog odjela za međunarodnu 
suradnju, upravljanje projektima i investicije, Nives Kolarić Strah, pročelnica Upravnog odjela 
za obrazovanje, kulturu i sport, Maja Odrčić – Mikulić, pročelnica Upravnog odjela za civilno 
društvo i ljudska prava, dr.sc. Sonja Tošić – Grlač, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i 
socijalnu skrb, Tibor Vegh, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, gradnju i 
zaštitu okoliša, Darko Radanović, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, poljoprivredu i 
turizam, Monika Cindrić i Zoran Šardi, predstavnici Međimurske prirode, Robert Meglić, 
županijski vatrogasni zapovjednik, Alen Višnjić, direktor MENEA-e, Đurđica Hamer, 
ravnateljica Županijske uprave za ceste Međimurske županije te predstavnici medija. 

Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine dao je na prihvaćanje Izvod iz zapisnika sa 19. 
sjednice Skupštine Međimurske županije. 

Bez primjedbi, jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika prihvaćen je Izvod iz 
zapisnika sa 19. sjednice Skupštine Međimurske županije. 
 

Prema Poslovniku Skupštine vijećnici su održali aktualni sat. 
 
Dejan Drabić, vijećnik osvrnuo se na pitanje s prošle sjednice Skupštine te je pojasnio 

da je isto bilo postavljeno s jednom dozom sarkazma u smislu da povećanje bilo kakvih 

naknada odnosno dužnosničkih plaća neće promijeniti situaciju, spriječiti krađu i sl. Ujedno 

se zahvalio na odgovoru koji je išao u tom smjeru. Zatim je postavio dva pitanja. 

 



Prvo, rekao je da nije prošlo mnogo vremena od smjene Upravnog vijeća i ravnatelja 

Županijske  bolnice Čakovec čije se posljedice očituju u opravdanom nezadovoljstvu građana 

Međimurja. Da situacija bude još gora, slijedio je slučaj „Beroš“. Akter je to zakona kojim se 

planski i sustavno krenulo u bestijalno preuzimanje upravljanja bolnicama kako bi članovi 

HDZ-a mogli i te institucije porobiti tamo gdje nisu na vlasti. Jer, sve su to itekako utjecajne i 

moćne pozicije koje vrijedi imati u svojem „portfelju“ radi utjecaja na društvenu zajednicu. 

Novopostavljena predsjednica Upravnog vijeća Županijske bolnice Čakovec izjavila je da su za 

upravljački dio Bolnice potrebne promjene u upravljanju financijama i javnom nabavom. 

Zanimljiva je to izjava u kontekstu činjenice da se slučaj Beroš još nije ohladio, a nova 

ministrica zdravstva, umjesto da postroži kontrolu, dodatno je smanjuje planiranjem 

uvođenja tzv. „Pravilnika za muljaže“. Međimurci su vrijedni i imali su dobru bolnicu koju im 

je Međimurska županija ostavila u dobrom stanju. Bilo bi nepošteno prema ljudima koji su tu 

bolnicu stvorili da ih državna vlast prevari i opljačka. Jedini lijek je držati oči otvorene i pratiti. 

Slijedom navedenog, pitao je župana, kako poslije svih tih događaja uopće imati povjerenja u 

novu upravu i ravnatelja Bolnice. 

Drugo, temeljem brojnih istraživanja i dostupnih podataka jasno je da onečišćenje 

zraka ima ozbiljne posljedice na zdravlje ljudi, uključujući povećanje rizika od respiratornih i 

kardiovaskularnih bolesti, kao i negativne učinke na okoliš. Slijedom navedenog, pitao je 

sljedeće: „Kakvo je trenutno stanje kvalitete zraka u Međimurskoj županiji? Postoje li 

kontinuirana mjerenja i analize kvalitete zraka u našoj Županiji te koji su ključni parametri 

onečišćenja koji se prate? Jesu li zabilježena prekoračenja graničnih vrijednosti štetnih tvari u 

zraku tijekom posljednjih godina? Ako da, koje mjere se poduzimaju kako bi se smanjilo 

onečišćenje zraka? Postoji li suradnja sa stručnim tijelima ili institucijama koje se bave 

analizom i poboljšanjem kvalitete zraka te planiraju li se dodatne aktivnosti ili programi za 

unapređenje kvalitete zraka u našoj Županiji?“ S obzirom da Međimurje ima značajan udio 

stanovništva koje svakodnevno boravi u urbanim sredinama i industrijskim zonama, istaknuo 

je da je iznimno važno osigurati jasnoću o stanju kvalitete zraka i poduzetim koracima, radi 

zaštite zdravlja građana.  

Na prvo pitanje, Matija Posavec, župan odgovorio je da je glede izmjena Zakona o 

zdravstvenoj zaštiti, po kojima su osnivačka prava općih i županijskih bolnica prebačena na 

Republiku Hrvatsku, Županija s razine predstavničkog tijela i izvršne vlasti, učinila sve što je 

mogla. Poslala je zahtjev za ocjenu ustavnosti Ustavnom sudu, koji još uvijek nije donio niti 

raspravljao pravorijek, iako su to bili u obavezi učiniti 30 dana nakon postavljanja zahtjeva. 

Bilo je to u listopadu prošle godine. Dakle, danas godinu dana i dva mjeseca nakon toga 

nema još nikakve informacije, pa očekuje da novi saziv Ustavnog suda uzme to u prioritete i 

donese odluku. Ta pravna odluka s najviše pravosudne instance će zasigurno biti obvezujuća 

i vjeruje da će biti u onim argumentima koje je i Županija poslala. Bez obzira na sve, Županija 

itekako razvija zdravstvenu skrb i stalo joj je da pacijenti i građani imaju najmoderniju 

zdravstvenu skrb. I to nije samo floskula ili lijepa riječ, nego vrlo konkretno aktivno 

djelovanje kroz suradnju sa zdravstvenom ustanovom koja više nije u osnivačkim pravima 

Županije. U prijedlogu županijskog proračuna za 2025. godinu su ozbiljna sredstva 



predviđena za centar palijativne medicine i pola milijuna eura osigurano je za rekonstrukciju 

dijela zgrade za laboratorije za vađenje krvi. Dakle, s jedne strane čeka se sudski pravorijek, a 

s druge strane Županiju nitko neće spriječiti u ulaganjima i razvoju zdravstvene zaštite, baš 

kao i do sad, i u tome očekuje daljnju podršku.  

Na pitanje oko kakvoće zraka, odgovorio je da je u Proračunu sukladno Zakonu i 

željama osigurano nekoliko stavaka. Kakvoća zraka u Međimurju se prati o čemu svako malo 

podnose izvješća Zavod za javno zdravstvo ili neka druga ustanova. Postoje nekada nekakve 

oscilacije, koje se drže pod kontrolom, ali nisu zabilježeni neki alarmantni podaci ili 

predviđanja da bi kakvoća zraka mogla biti ugrožena. Međimurje je relativno čista i ekološki 

osviještena sredina.  

Bojana Petrić, vijećnica zahvalila se županu Matiji Posavcu i Međimurskoj županiji na 

kandidiranju projekta energetske obnove Područne škole u Donjem Vidovcu istaknuvši da je 

to značajan projekt koji predstavlja važan korak u unapređenju uvjeta za učenike i nastavnike 

čime se podiže kvaliteta obrazovanja i osigurava održiv i ekološki prihvatljiviji prostor za sve. 

Zahvaljujući predanosti i razumijevanju Međimurske županije, Područna škola dobila je 

priliku za modernizaciju i obnovu, čime će se smanjiti energetski troškovi, poboljšati 

energetska učinkovitost te povećati sigurnost i udobnost svih korisnika prostora. A sam 

projekt ima dugoročne koristi za djecu, učitelje, ali i cijelu lokalnu zajednicu.  

Andreja Marić, vijećnica referirala se na odgovor na pitanje s prošle sjednice 

Županijske skupštine, vezano uz strategiju organizacije i provođenja palijativne skrbi u 

Međimurju, iz kojeg su vidljivi napori Doma zdravlja Čakovec i Županijske bolnice Čakovec u 

vezi pružanja palijativne skrbi. Međutim, osoblja i dalje nedostaje, od koordinatora za 

palijativnu skrb, mobilnog tima za palijativnu skrb itd. Budući da je u Proračunu Međimurske 

županije za 2025. godinu predviđeno 20.000,00 eura za zadržavanje liječnika u Međimurskoj 

županiji, pitala je, što će konkretno u tom smislu poduzeti Županija kako bi se popunio 

kadrovski deficit glede palijativne skrbi. Potom se osvrnula na jučerašnji sastanak župana s 

premijerom Plenkovićem i Vladom RH na kojem je obećano da će osigurati 6 milijuna eura za 

projekt centra za palijativnu skrb (stari „Feštetić“). Shodno tome, pitala je: „Kolika je ukupna 

vrijednost projekta, financijska konstrukcija i koji će sve sadržaji biti u toj zgradi? Dolje će biti 

25 kreveta, ali što će biti na gornjem katu? Je li točno da je ukupan iznos projekta 20 milijuna 

eura i više? Primjerice projekt palijativne skrbi u Bolnici Šibenik stoji 6-7 milijuna eura.“  

Drugo, pitala je: „Kada se planira službeno otvorenje asfaltirane prekategorizirane 

županijske ceste od završetka Dravske ulice u Cirkovljanu do magistralne ceste uz jezero HE 

Donja Dubrava? Je li to projekt Grada Preloga ili Međimurske županije (financira  li se preko 

Županijske uprave za ceste)? Zanima me tko je uistinu pokretač da Cirkovljan napokon dobije 

asfaltirani prilaz do glavne magistralne ceste uz jezero HE Donja Dubrava? I kolika je 

vrijednost projekta?“ Vijećnica je pitanje postavila u ime građana. 

Matija Posavec, župan odgovorio je da je raspisan natječaj za osnivanje drugog 

palijativnog tima te kad se administrativna procedura preko Doma zdravlja obavi imat ćemo i 

dva palijativna tima i za to su osigurana sredstva u županijskom proračunu. Što se tiče 

samoga centra, rekao je kako ni on sam ne zna odakle brojka od 20 milijuna eura.  Pojasnio 



je kako se u sklopu revitalizacije prostora u kojem se nalaze zdravstvene ustanove, nalazi i 

zgrada Feštetić, kao i zgrada ispred i pored. I u jednoj kompletnoj revitalizaciji je bilo 

planirano da se napravi nastavni simulacijski centar za liječnike, dvorana i muzej te da to 

bude kao dio rekonstrukcije prostora. Međutim, za sam centar palijativne medicine ne treba 

20 milijuna eura jer se radi o postojećoj zgradi na kojoj je u protekle 3 godine zamijenjeno 

kompletno krovište te je statički sanirana. Za adaptaciju interijera i kupnju opreme trebalo bi 

biti dovoljno 7-8 milijuna eura što je i zaključeno na jučerašnjom sastanku u Županiji s 

predsjednikom Vlade. Županija je spremna sufinancirati taj projekt, jer je on iznimno važan. 

U ime Ministarstva zdravstva državna tajnica već piše promemoriju za ministricu i vjeruje da 

je to pretpostavka da na sjednici Vlade bude odluka u najskorijem vremenu. Uostalom, taj 

projekt je dio Razvojnog sporazuma Sjever. Početkom siječnja je sastanak župana oko 

aktivnosti u Sporazumu i doista vjeruje da bi se to trebalo pokrenuti. Zaključio je da centar 

nije stvar stranaka i pojedinaca, nego projekt koji većini treba i iza kojeg svi moraju stajati i 

učiniti sve da se on u što kraćem vremenu ostvari te u tom kontekstu očekuje potporu svih. 

Što se tiče drugog pitanja, cesta u Cirkovljanu je županijska cesta i samim time je i 

investicija u proračunu Županijske uprave za ceste, kao i cesta u Čukovcu. U Cirkovljanu je u 

potpunosti isfinancirano iz proračuna Županijske uprave za ceste, a u Čukovcu je Grad Prelog 

uložio u javnu rasvjetu i u autobusna stajališta. Dakle, radi se o zajedničkoj suradnji, ali 

nositelj investicije je Županijska uprava za ceste.  

Zvonimir Siladi, vijećnik istaknuo je kako je očito da je problematika oko Bolnice još 

uvijek aktualna tema i još će neko vrijeme biti, ali vjeruje da će Županija opet biti osnivač i 

vlasnik iste. Potom se osvrnuo na izjavu ravnatelja Hrena o tome da su se proračunska 

sredstva Bolnice koristila za osobnu promociju te je zatražio ravnatelja pisano očitovanje 

odnosno da navede, koji su iznosi u pitanju i kako su se knjižile te stavke. Ujedno je zamolio i 

župana za komentar. 

Drugo, istaknuo je da je ovih dana ministar poljoprivrede Josip Dabro izjavio da će 

poljoprivrednicima za evidentirane štete na poljoprivrednim kulturama biti isplaćeno 6 

milijuna eura, ukoliko je šteta evidentirana u Registru šteta. S obzirom da je u Međimurskoj 

županiji proglašena elementarna nepogoda za većinu gradova i općina, pitao je, koliki je 

iznos procijenjene i prijavljene štete u Registru šteta te ima li naznake o načinu raspodjele tih 

sredstva.   

Na prvo pitanje, Matija Posavec, župan odgovorio je da su teorije zavjere oko bolnice 

postojale i prije nekoliko godina, no pokazalo se da ne drže vodu. Isto je i danas.  Sada na 

portalima razno razni komentatori, analitičari ili oni koji imaju utjecaja u medijima pišu o 

nekakvim velikim kriminalnim aktivnostima u samoj bolnici te o tome da tvrtke 

potpredsjednika Skupštine puno rade za bolnicu. Zbog toga je zatražio popis svih dobavljača 

u posljednjih 5 godina te je utvrđeno da ih je 4 266. A u zadnjih 5 godina, ta famozna firma 

potpredsjednika Skupštine, je imala promet od 26,00 eura, dok je istodobno donirala bolnici 

nekoliko tisuća eura. Bolnica nije mali i laki sustav. To je zdravstvena ustanova sa 1000 

zaposlenika koja se svakodnevno suočava s izazovima. U kontekstu aktualne situacije u 

zdravstvu, niti jedna bolnica ne posluje pozitivno odnosno rijetko koja bolnica posluje 



pozitivno. A najveći generatori duga u zdravstvu u Republici Hrvatskoj su klinički centri. 

Rezultat proračuna, ove godine, prvi put kada nema bolnice, će biti 3 milijuna eura u plusu. 

Ali bolnica nije generirala gubitak svjesno, namjerno ili lošim poslovanjem već zato jer se radi 

o kompleksnom sustavu koji ne može ne izvršiti uslugu pacijentima. Taj sustav treba 

razumjeti i nije dobro da se stvaraju nekakve fame. A ako ima bilo kakvih sumnji, aktualnom 

ravnatelju bolnice, javno je sugerirao neka odmah naruči neovisnu reviziju oko svog 

poslovanja bolnice. Ako je bilo što loše neka se utvrdi, ali neka utvrdi netko neovisan i netko 

zdravorazumski, a ne da bolnica kao najvažnija ustanova u Međimurju bude predmet 

političkih, stranačkih ili nekih drugih prepucavanja osobito zato jer uskoro kreće i 

predizborna kampanja. 

Na drugo pitanje, Darko Radanović, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, 

poljoprivredu i turizam je odgovorio da je Vlada prošli tjedan donijela odluku o programu 

ublažavanja šteta od prirodnih nepogoda u 2024. godini koji bi trebao pokriti sve štete, osim 

suše, koja je dosta kasnije proglašena. Čeka se pravilnik i javni natječaj radi utvrđivanja 

uvjeta i konačnu procjenu, ali za sad se radi o cca. 6,5 milijuna eura.   

Zvonimir Siladi, vijećnik referiravši se na odgovor na drugo pitanje, zamolio je, kada 

bude gotov okvir odnosno plan isplate šteta, da pročelnik o svemu izvijesti Županijsku 

skupštinu naglasivši da ne bi volio da se ponovi situacija u mandatu bivšeg ministra Tolušića, 

kada je za iste poljoprivredne kulture, koje se i kod nas proizvode, po istoj jedinici 

proizvodne površine, isplaćivana višestruko viša naknada, nego da mjera za sve OPG-ove u 

RH koji su registrirani u Registar šteta bude ista.   

A glede prvog pitanja, zamolio je pisano očitovanje ravnatelja Županijske bolnice 

Čakovec. 

Ivica Baksa, vijećnik osvrnuo se na odgovor na vijećničko pitanje s prethodne 

sjednice Skupštine u svezi dobavljača za Županijsku bolnicu Čakovec te je zamolio 

informaciju o iznosima isplaćenima tvrtki Interkast od strane Županijske bolnice Čakovec. 

Naime, iz odgovora je vidljivo da firme Inter Grupa IBK i Harrison Dauman Group nisu bili 

dobavljači niti su radili za Bolnicu, a jedna od njih je slovačka firma. Ujedno je dodao da je u 

mandatu g. Šegovića firma Interkast radila točno za 25,67 eura. 

 
Po završetku aktualnog sata,  Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine otvorio je 

raspravu o predloženom dnevnom redu. 
 

Bez rasprave, jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika Skupština je utvrdila 
sljedeći dnevni red: 
 

1. A) IZVJEŠĆE MANDATNE KOMISIJE O STAVLJANJU MANDATA U MIROVANJE I IMENU 
VIJEĆNIKA KOJI POČINJE OBNAŠATI VIJEĆNIČKI MANDAT 
B) POLAGANJE PRISEGE 

2. A) PRIJEDLOG II. IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2024. 
GODINU 
B) PRIJEDLOG ODLUKE O I. IZMJENAMA ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA 
MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2024. GODINU 



3. IZVJEŠĆE O KORIŠTENJU SREDSTAVA PRORAČUNSKE ZALIHE – TEKUĆE ZALIHE ZA 
RAZDOBLJE 01.01.-30.09.2024. GODINE 

4. A) PRIJEDLOG PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2025. GODINU I  PROJEKCIJE 
ZA 2026. I 2027. GODINU 
B) PRIJEDLOG ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 
2025. GODINU 
C) PRIJEDLOG VIŠEGODIŠNJEG PLANA URAVNOTEŽENJA PRORAČUNA MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE 

5. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SKLAPANJE SPORAZUMA O 
SUFINANCIRANJU PROJEKTA ENERGETSKE OBNOVE ZGRADE PODRUČNE ŠKOLE DONJI 
VIDOVEC 

6. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SKLAPANJE SPORAZUMA O 
SUFINANCIRANJU PROJEKTA ENERGETSKE OBNOVE ZGRADE PODRUČNE ŠKOLE 
DUNJKOVEC 

7. PRIJEDLOG ODLUKE  O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SUFINANCIRANJE ENERGETSKE 
OBNOVE SPORTSKE DVORANE U MURSKOM SREDIŠĆU, VLADIMIRA NAZORA 22  

8. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI MEĐIMURSKOJ 
PRIRODI - JAVNOJ USTANOVI ZA ZAŠTITU PRIRODE ZA STJECANJE IMOVINE 
(ZEMLJIŠTA) U SKLOPU PROJEKTA „LIFE RESTORE FOR MDD“ 

9. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 
2025. GODINU 

10. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U TEHNIČKOJ KULTURI MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE ZA 2025. GODINU 

11. PRIJEDLOG II. IZMJENA PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SPORTU MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE ZA 2024. GODINU 

12. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SPORTU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 
2025. GODINU 

13. PRIJEDLOG ODLUKE  O VISINI TURISTIČKE PRISTOJBE ZA 2026. GODINU U 
MEĐIMURSKOJ ŽUPANIJI 

14. PRIJEDLOG ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA REDOVITO GODIŠNJE 
FINANCIRANJE POLITIČKIH STRANAKA ZASTUPLJENIH U SKUPŠTINI MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE U 2025. GODINI 

15. PRIJEDLOG ODLUKE O DONOŠENJU AKCIJSKOG PLANA ENERGETSKE UČINKOVITOSTI 
MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA RAZDOBLJE OD 2025. DO 2027. GODINE 

16. PRIJEDLOG ODLUKE O SPECIJALISTIČKOM USAVRŠAVANJU ZDRAVSTVENIH RADNIKA 
U ZDRAVSTVENIM USTANOVAMA KOJIMA JE OSNIVAČ MEĐIMURSKA ŽUPANIJA ZA 
PETOGODIŠNJE RAZDOBLJE (2025.-2029.) 

17. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ODLUKU UPRAVNOG VIJEĆA 
ZAVODA ZA JAVNO ZDRAVSTVO MEĐIMURSKE ŽUPANIJE O PRIJEDLOGU PROŠIRENJA 
DJELATNOSTI ZAVODA ZA JAVNO ZDRAVSTVO MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

18. A) PRIJEDLOG III. IZMJENA I DOPUNA FINANCIJSKOG PLANA I GODIŠNJEG PLANA 
GRAĐENJA I ODRŽAVANJA ŽUPANIJSKIH I LOKALNIH CESTA ZA 2024. GODINU 
B) PRIJEDLOG FINANCIJSKOG PLANA ŽUPANIJSKE UPRAVE ZA CESTE MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE ZA 2025. GODINU, PROJEKCIJA PRORAČUNA ZA 2026. I 2027. GODINU I 
GODIŠNJEG PLANA ODRŽAVANJA I GRAĐENJA ŽUPANIJSKIH I LOKALNIH CESTA ZA 
2025. GODINU 



19. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SKLAPANJE UGOVORA O DODJELI 
BESPOVRATNIH SREDSTAVA ZA PROJEKT SUFINANCIRANJE PROJEKTNE 
DOKUMENTACIJE I SUFINANCIRANJE I PROVEDBA PROJEKTA SANACIJE KLIZIŠTA NA 
ŽUPANIJSKIM I LOKALNIM CESTAMA NA PODRUČJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

20. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA ZA OBAVLJANJE REDOVITE DJELATNOSTI  
HRVATSKE GORSKE SLUŽBE SPAŠAVANJA, STANICE ČAKOVEC, ZA 2025. GODINU 

21.  PRIJEDLOG GODIŠNJEG PLANA DJELOVANJA U PODRUČJU PRIRODNIH NEPOGODA ZA 
MEĐIMURSKU ŽUPANIJU ZA 2025. GODINU   

22. IZVJEŠĆE O RADU VATROGASNE ZAJEDNICE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2023. 
GODINU 

23. IZVJEŠĆE O STANJU VATROGASTVA I ZAŠTITE OD POŽARA ZA PODRUČJE 
MEĐIMURSKE ŽUPANIJE U 2023. GODINI 

24. PRIJEDLOG GODIŠNJEG PROVEDBENOG PLANA UNAPREĐENJA ZAŠTITE OD POŽARA 
ZA PODRUČJE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2025. GODINU  

25. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU ANALIZE STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE 
NA PODRUČJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2024. GODINU 

26. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU PLANA RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE 
NA PODRUČJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE  ZA 2025. GODINU 

27. PRIJEDLOG PROGRAMA RADA SKUPŠTINE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2025. GODINU 
28. PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU RAVNATELJICE MEĐIMURSKE PRIRODE - JAVNE 

USTANOVE ZA ZAŠTITU PRIRODE 
29. PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU PREDSJEDNICE I ČLANOVA KOORDINACIJE ZA 

LJUDSKA PRAVA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
30. PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU PREDSJEDNICE I  ČLANOVA VIJEĆA ČASTI 

SKUPŠTINE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
31. PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA MEĐIMURSKE 

ZAKLADE SOLIDARNOSTI „KATRUŽA“ 
32. PRIJEDLOG ODLUKE O IMENOVANJU PREDSJEDNICE I ČLANOVA ŽUPANIJSKOG 

POVJERENSTVA ZA PROCJENU ŠTETA OD PRIRODNIH NEPOGODA 
33. PRIJEDLOG ODLUKE O RAZRJEŠENJU I IZBORU ČLANA ODBORA ZA IZBOR I 

IMENOVANJA SKUPŠTINE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
 
Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine istaknuo je da je Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise raspravio o svim točkama dnevnog reda te nije imao primjedbi. 

Potom se prešlo raditi po točkama dnevnog reda.  

TOČKA 1. 
A) IZVJEŠĆE MANDATNE KOMISIJE O STAVLJANJU MANDATA U MIROVANJE I IMENU 

VIJEĆNIKA KOJI POČINJE OBNAŠATI VIJEĆNIČKI MANDAT 
B) POLAGANJE PRISEGE 

 
 

A)  Izvješće Mandatne komisije 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili  Izvješće Mandatne komisije. 

Franjo Makovec, predsjednik Mandatne komisije pročitao je Izvješće. 



 
 Izvješće su vijećnici primili na znanje te je donijet 

ZAKLJUČAK 
o primanju na znanje Izvješća Mandatne komisije o stavljanju mandata u mirovanje i imenu 

vijećnika koji počinje obnašati vijećnički mandat 
 

B) Polaganje prisege 
 
Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine pročitao je tekst prisege: «Prisežem svojom 

čašću da ću dužnost vijećnika obnašati savjesno i odgovorno i da ću se u svom radu 
pridržavati Ustava, zakona, Statuta i odluka Međimurske županije, da ću štititi ustavni 
poredak Republike Hrvatske te se zauzimati za svekoliki probitak Međimurske županije i 
Republike Hrvatske.» 

Potom je Emanuel Sinković prisegnuo za vijećnika Skupštine Međimurske županije. 

TOČKA 2. 
A) PRIJEDLOG II. IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2024. 

GODINU 
B) PRIJEDLOG ODLUKE O I. IZMJENAMA ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA 

MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2024. GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna 
Međimurske županije za 2024. godinu i Prijedlog odluke o I. izmjenama Odluke o izvršavanju 
Proračuna Međimurske županije za 2024. godinu. Iste je utvrdio župan te ih je predložio 
Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu II. izmjena i 

dopuna Proračuna za 2024. i Prijedlogu odluke. 
 
Uvodno obrazloženje podnijela je Anita Strniščak, pročelnica Upravnog odjela za 

proračun i javnu nabavu. 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika donijela 
II. IZMJENE I DOPUNE 

Proračuna Međimurske županije za 2024. godinu 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

 o I. izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Međimurske županije za 2024. godinu 
 

TOČKA 3. 
IZVJEŠĆE O KORIŠTENJU SREDSTAVA PRORAČUNSKE ZALIHE – TEKUĆE ZALIHE ZA 

RAZDOBLJE 01.01.-30.09.2024. GODINE 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o korištenju sredstava proračunske 
zalihe – tekuće zalihe za razdoblje 01.01.-30.09.2024. godine. Izvješće je utvrdio župan te ga 
je predložio Skupštini na znanje. 



Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Izvješću. 
 
Predmetno Izvješće vijećnici su primili na znanje te je  donijet 

ZAKLJUČAK 
o primanju na znanje Izvješća o korištenju sredstava proračunske zalihe – tekuće zalihe za 

razdoblje 01.01.-30.09.2024. godine 
 

TOČKA 4. 
A) PRIJEDLOG PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2025. GODINU I  PROJEKCIJE ZA 

2026. I 2027. GODINU 
B) PRIJEDLOG ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2025. 

GODINU 
C) PRIJEDLOG VIŠEGODIŠNJEG PLANA URAVNOTEŽENJA PRORAČUNA MEĐIMURSKE 

ŽUPANIJE 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog proračuna Međimurske županije za 
2025. godinu i  projekcije za 2026. i 2027. godinu, Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna 
Međimurske županije za 2025. godinu i Prijedlog višegodišnjeg plana uravnoteženja 
proračuna Međimurske županije. Iste je utvrdio župan te ih je predložio Skupštini na 
raspravu i donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu proračuna, 

Prijedlogu odluke i Prijedlogu višegodišnjeg plana uravnoteženja.  
 

Matija Posavec, župan je obrazložio Prijedlog proračuna za 2025. godinu i  projekcije 
za 2026. i 2027. godinu. 

 
Amandmane na Prijedlog proračuna Međimurske županije za 2025. i projekcije 

proračuna za 2026. i 2027. godinu podnijeli su: Dragutin Glavina, vijećnik, Bojana Petrić, 
vijećnica,  Andreja Marić,  vijećnica, Klub vijećnika NPS-a-HNS-a, HSLS-a, DEMOKRATA-HDSS-
a, CENTRA i Klub vijećnika HDZ-a. Amandmane su vijećnici primili na adresu elektroničke 
pošte odnosno na klupe. 

Dragutin Glavina, vijećnik amandmanom je predložio uvođenje nove stavke na 
Razdjelu 901 Upravni odjel za međunarodnu suradnju, upravljanje projektima i investicije, 
Dogradnja Osnovne škole Prelog 200.000,00 eura. Smanjenje stavke predložio je na Razdjelu 
901 Upravni odjel za međunarodnu suradnju, upravljanje projektima i investicije, PROGRAM 
1013 Školstvo, K101301 Sufinanciranje obnove objekata u odgoju i obrazovanju  te nova 
stavka iznosi 300.000,00 eura (smanjenje od 200.000,00 eura u odnosu na prijašnjih 
500.000,00 eura). 

Obrazloženje: Zbog sve većeg broja učenika koji pohađaju Osnovnu školu Prelog, Grad 
Prelog zaslužuje uvjete za kvalitetnu jednosmjensku nastavu. Osnovna škola Prelog škola je s 
bogatom tradicijom, a trenutna infrastruktura ne prati trend rasta broja učenika. Novi 
prostori riješit će problem prenatrpanosti u postojećim prostorijama, odnosno osigurati 
prostor za nove sadržaje, kabinete i specijalizirane učionice. Dogradnja će poboljšati kvalitetu 
obrazovanja i prilagoditi ju suvremenim potrebama učenika i nastavnika.    

 



Matija Posavec, župan prihvatio je amandman vijećnika Dragutina Glavine te je 
Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine konstatirao da prihvaćeni amandman postaje 
sastavni dio Prijedloga proračuna Međimurske županije za 2025. godinu i projekcija za 2026. 
i 2027. godinu.  

 
 Bojana Petrić, vijećnica amandmanom je predložila novu stavku u Razdjelu 901 
Upravni odjel za međunarodnu suradnju, upravljanje projektima i investicije za 
sufinanciranje obnove županijske ceste u Donjem Vidovcu od Hotela Golf u smjeru rijeke 
Drave prema Vidovskom mostu u iznosu od 50.000,00 eura. Smanjenje je predložila u istom 
razdjelu u Programu 1005 Sigurnost u prometu, 100508 Kapitalna pomoć u razvoju 
prometne infrastrukture s iznosa od 100.000,00 eura na iznos od 50.000,00 eura. 

Obrazloženje: Općina Donji Vidovec ima turistički potencijal svojom pozicijom, 
razvojem i investicijama koje se realiziraju na području Općine. S obzirom na to da brojni 
mještani, gosti te putnici koriste infrastrukturu i ljepote starog toga rijeke Drave, spojna cesta 
koja vodi iz središta mjesta Donji Vidovec, u kojem se nalazi Interpretacijski centar „Dravski 
zlatari“ te hotelski smještaj, nije dovoljne širine i potrebno je krenuti u proširenje same 
prometnice. Prijedlogom Općine zatražena je prekategorizacija spomenute prometnice u 
županijsku cestu kako bi se što brže moglo pristupiti rekonstrukciji. Važan razlog je i sve više 
biciklista i pješaka koji koriste spomenutu prometnicu te investicija ima i svoj sigurnosni 
aspekt.  Kako bi se pokrenuo projekt rekonstrukcije već 2025. godine, predložila je da ovu 
investiciju sufinancira i proračun Međimurske županije.  

 
Matija Posavec, župan prihvatio je amandman vijećnice Bojane Petrić te je Dragutin 

Glavina, predsjednik Skupštine konstatirao da prihvaćeni amandman postaje sastavni dio 
Prijedloga proračuna Međimurske županije za 2025. godinu i projekcija za 2026. i 2027. 
godinu. 

 
 Andreja Marić, vijećnica amandmanom je predložila povećanje rashoda na Glavi 
60001 Odsjek za zdravstvo, Programu 1009 Zdravstvo, za 15.000,00 eura te novu stavku 
naziva Sufinanciranje troškova naknade prijevoza građanima radi ostvarivanja zdravstvene 
zaštite u zdravstvenim ustanovama izvan Međimurske županije. Smanjenje rashoda za 
15.000,00 eura sa 40.000,00 eura na 25.000,00 eura predložila je na Razdjelu 90102, Odsjek 
za upravljanje projektima i investicije, Programu 1001 – Tekući izdaci, A100130 Promocija 
projekata.  

Obrazloženje: Prema Pravilniku o uvjetima i načinu ostvarivanja prava iz obveznog 
zdravstvenog osiguranja, odnosno uputama Hrvatskog zavoda za zdravstveno osiguranje 
vrijedi sljedeće: Osiguranoj osobi pripada pravo na naknadu za troškove prijevoza pod 
uvjetom da je zbog korištenja zdravstvene zaštite iz obveznoga zdravstvenog osiguranja 
upućena iz mjesta svoga prebivališta odnosno boravišta u ugovornu zdravstvenu ustanovu 
odnosno kod ugovornog zdravstvenog radnika privatne prakse ili ugovornom isporučitelju 
ortopedskih i drugih pomagala u drugo mjesto jer odgovarajuću zdravstvenu zaštitu, 
sukladno svom zdravstvenom stanju, ne može ostvariti u bližoj ugovornoj zdravstvenoj 
ustanovi odnosno ordinaciji ugovornog doktora privatne prakse s ugovorenom djelatnošću 
za tu vrstu zdravstvene zaštite ili kod bližeg ugovornog isporučitelja pomagala. Pravo joj 
pripada i ako je pozvana od strane Hrvatskog zavoda za zdravstveno osiguranje u predmetu 
utvrđivanja prava iz obveznoga zdravstvenog osiguranja. Međutim, ove godine građani stariji 



od 65 godina suočili su se s novim problemom - HZZO im odbija isplatiti naknadu troškova 
prijevoza za liječenje jer imaju pravo na besplatnu vožnju vlakom. Mnogima od njih koji 
moraju otići na liječenje u drugi grad, primjerice Zagreb, vlak nije opcija za odlazak liječniku, 
jer ili zbog voznog reda ne stignu na termin, ili im je zbog njihovog zdravstvenog stanja 
vožnja vlakom tj. javnim prijevozom potpuno neprikladna. Radi se o onkološkim bolesnicima, 
kardijalnim bolesnicima, odnosno osobama s više komorbiditeta. Takvom odlukom naši 
stariji sugrađani u nepovoljnijem su položaju od drugih građana kojima se i dalje odobrava 
ova naknada troškova prijevoza na liječenje, uključujući i pratnje bolesnicima. Dakle, prijevoz 
je formalno osiguran, ali je i neadekvatan brojnim korisnicima, a pravo na putne troškove, 
odnosno obračun naknade prijevoza ne mogu ostvariti. Točan broj građana Međimurja koji 
nisu uspjeli ostvariti navedenu naknadu prijevoza tokom ove godine nije poznat, jer je 
mnogima od njih, prema dostupnim informacijama, nakon što su dobili odbijenicu od HZZO-
a, nadležni liječnik prestao izdavati putne naloge za naredne odlaske na liječenje izvan 
Međimurja, pa su bili prisiljeni snalaziti se za druge oblike prijevoza i sami ih financirati. Više 
njih javljalo mi se zbog ovog problema. Projekcija je da bi se ovim amandmanom obuhvatilo 
oko 1000 građana u 2025. godini. Ako računamo da je prosječna naknada po osobi oko 15,00 
eura povratna karta do Zagreba, izračun je ovim amandmanom 15.000,00 eura. Naime, 
ovisno o mjestu stanovanja, cijene karte variraju: 

- Vlak Kotoriba - Zagreb Gl.kolodvor preko Zaboka u jednom smjeru 10.26 eura, 
povratna karta popust 20% 

- Vlak Donji Kraljevec - Zagreb Gl.kolodvor preko Zaboka u jednom smjeru 9.78 eura, 
povratna karta popust 20% 

- Vlak Čakovec - Zagreb Gl.kolodvor preko Zaboka u jednom smjeru 8.80 eura, 
povratna karta popust 20% 

- Autobus Čakovec - Zagreb Gl.kolodvor povratna karta 13.60 eura. 

Predloženi hodogram za ostvarivanje ove usluge: Građani kojima HZZO donese negativno 
rješenje na traženje obračuna naknade prijevoza javili bi se u institucije Županije radi 
sufinanciranja troškova prijevoza. Prihvaćanjem amandmana omogućilo bi se sufinanciranje 
troškova prijevoza građanima radi ostvarivanja zdravstvene zaštite u zdravstvenim 
ustanovama izvan Međimurske županije, čime bi Međimurska županija među prvima pružila 
nadstandard u pružanju skrbi našim sugrađanima. 

Matija Posavec, župan prihvatio je amandman vijećnice Andreje Marić te je Dragutin 
Glavina, predsjednik Skupštine konstatirao da prihvaćeni amandman postaje sastavni dio 
Prijedloga proračuna Međimurske županije za 2025. godinu i projekcija za 2026. i 2027. 
godinu. 
  

U ime Kluba vijećnika NPS-a, HNS-a, HSLS-a, DEMOKRATA, HDSS-a, CENTRA Ivica 
Baksa, vijećnik pojasnio je da se prvim amandmanom predlaže povećanje stavke sa 1.659,00 
eura na 6.659,00 eura na Razdjelu 600 Upravni odjel za zdravstvo i socijalnu skrb, Program 
1009 zdravstvo, A 100914 Međimurska županija – prijatelj djece. Smanjenje stavke sa 
64.000,00 eura na 59.000,00 eura predlaže se na Razdjelu 500, Upravni odjel za obrazovanje 
kulturu i sport, Program 5007 Kultura, A 101426  Očuvanje i promocija kulturne baštine 
Međimurske županije. 
 
 Obrazloženje: Edukacija najmlađih važna je još od vrtićke dobi, stoga je svako 
ulaganje u obrazovanje hvalevrijedno i pridonosi općem napretku društva u cjelini. 



 
 Drugim amandmanom Kluba vijećnika NPS-a,  HNS-a, HSLS-a, DEMOKRATA, HDSS-a, 

CENTRA Ivica Baksa, vijećnik pojasnio je da se predlaže prenamjena dijela sredstava 
namijenjenih kapitalnoj pomoći gradovima i općinama: Razdjel 901 Upravni odjel za 
međunarodnu suradnju, upravljanje projektima i investicije, A100804 Tekuće i kapitalne 
pomoći gradovima i općinama na način da se 50.000,00 eura od 300.000,00 eura 
predviđenih sredstava u Proračunu Međimurske županije za 2025. godinu prenamijeni za 
izgradnju Kuće krumpira. 

Obrazloženje: U Općini Belica kreće realizacija projekta- izgradnja Kuće krumpira. Radi 
se o važnoj investiciji za samu Općinu, kao i za cijelo Međimurje. U Međimurju se proizvodi 
80% krumpira za potrebe cijele Republike Hrvatske. U Općini Belica to je način života, 
proizvodnja krumpira mnogim je obiteljima glavni ili većinski izvor prihoda, stoga je ovakav 
muzej dio tradicije, kulture i potpore poljoprivredi.    

 
Matija Posavec, župan prihvatio je amandmane Kluba vijećnika NPS-a,  HNS-a, HSLS-a, 

DEMOKRATA, HDSS-a, CENTRA te je Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine konstatirao da 
prihvaćeni amandmani postaju sastavni dio Prijedloga proračuna Međimurske županije za 
2025. godinu i projekcija za 2026. i 2027. godinu. 

 
U ime Kluba vijećnika HDZ-a u raspravi je sudjelovao Igor Ivković, vijećnik.  

U ime Kluba vijećnika  HDZ-a Ivan Borović, vijećnik pojasnio je da se amandmanom 
predlaže povećanje stavke na razdjelu 700 Upravni odjel za civilno društvo i ljudska prava, 
Program 1011 Socijalna zaštita, A 101115 Program djelovanja za mlade na županijskoj razini 
za 30.000,00 eura. A smanjenje stavke predlaže se na Razdjelu 901 Upravni odjel za 
međunarodnu suradnju, upravljanje projektima i investicije, Program 1013 Školstvo, K 
101323 Graditeljska škola Čakovec, rekonstrukcija učeničkog doma i restorana za 30.000,00 
eura. 

Obrazloženje: Amandmanom se predlaže povećanje sredstava za udruge mladih radi 
povećanja kvalitete života mladih. U registru je upisano 28 aktivnih udruga koje djeluju na 
području Međimurske županije. Predviđa se raspisivanje javnog natječaja, a prihvatljivi 
korisnici bi bile registrirane udruge mladih koje djeluju na području Međimurske županije.  
Predmet ulaganja bi se odnosio na ulaganje u obnovu i opremanje prostorije u kojima 
udruge imaju svoja sjedišta. 

Matija Posavec, župan prihvatio je amandman Kluba vijećnika HDZ-a te je Dragutin 
Glavina, predsjednik Skupštine konstatirao da prihvaćeni amandman postaje sastavni dio 
Prijedloga proračuna Međimurske županije za 2025. godinu i projekcija za 2026. i 2027. 
godinu.  

 
 Potom je u ime Kluba vijećnika  HDZ-a Emanuel Sinković, vijećnik pojasnio da se 
amandmanom predlaže smanjenje stavke na K101323 Graditeljska škola Čakovec -
rekonstrukcija učeničkog doma  i restorana za 70.000,00 eura, odnosno sa 500.000,00 eura 
na 430.000,00 eura. Ujedno se predlaže nova stavka u Razdjelu 901 Upravni odjel za 
međunarodnu suradnju, upravljanje projektima i investicije za sufinanciranje sustava 
kanalizacije Goričan faza 1 u iznosu od 70.000,00 eura.  



Obrazloženje: Potpisan je ugovor o izvođenja radova na izgradnji sanitarne 
kanalizacijske mreže naselja Goričan, 1. faza – 1. dio. Izvoditelj radova je TEGRA d.o.o., a 
naručitelj Međimurske vode d.o.o. Ukupna vrijednost ugovora je 1.759.605,23 eura + PDV. 
Općina Goričan je s Međimurskim vodama sklopila sporazum o financiranju prema kojem se 
obvezuje platiti prihvatljive i neprihvatljive troškove projekta u ukupnom iznosu od 
615.122,44 eura. Predlaže se da ovaj značaj kapitalan projekt sufinancira i proračun 
Međimurske županije. 

 Emanuel Sinković, vijećnik pojasnio je da se amandmanom predlaže nova stavka u 
vrijednosti od 50.000,00 eura u razdjelu 50007 Kultura, Program 1014 Kultura, Očuvanje i 
promocija kulturne baštine Međimurske županije za sufinanciranje zaštite kulturnog dobra 
Nalazište starijeg željeznog doba u Goričanu - sufinanciranje Arheološkog nadzora i 
istraživanja u Goričanu. A smanjenje stavke za 50.000,00 eura predložio je na K101323 
Graditeljska škola Čakovec - rekonstrukcija učeničkog doma i restorana. 

Obrazloženje: Obzirom da je u Goričanu u istraživanjima potvrđeno postojanje 
srednjovjekovnog groblja, te uz uvažavanje činjenice da je tijekom 2024. godine u Zavrtnoj 
ulici kod radova iskopa trase razdjelnog sustava odvodnje otkriveno naselje starijeg željeznog 
doba, daljnjim iskopom trase sustava odvodnje naselja nailazi se na vrijedne arheološke 
strukture i nalaze, te je prema zakonu investitor obvezan  financirati arheološki nadzor. Radi 
zaštite kulturnih dobara potrebno je nastaviti s primjenom metodologije rada korištene u 
Zavrtnoj ulici, odnosno da se prvo provedu arheološka sondiranja, a zatim sustavna 
istraživanja, prošireni nadzor ili arheološki nadzor, sukladno rezultatima sondiranja. Do sad je 
pronađena narukvica stara 3000 godina, dijelovi peći, raznovrsna keramika te mnogobrojni 
predmeti koji će biti predani Muzeju Međimurja. Radi zaštite kulturnih dobara, a temeljem 
članka 109. Zakona o zaštiti i očuvanju kulturnih dobara traži se sufinanciranje Međimurske 
županije-subvencija Općini Goričan u iznosu od 50.0000,00 eura. 

Matija Posavec, župan prihvatio je amandmane Kluba vijećnika HDZ-a te je Dragutin 
Glavina, predsjednik Skupštine konstatirao da prihvaćeni amandmani postaju sastavni dio 
Prijedloga proračuna Međimurske županije za 2025. godinu i projekcija za 2026. i 2027. 
godinu.  
 
 U ime Kluba vijećnika HDZ-a Ljubomir Kolarek, vijećnik pojasnio je da se 
amandmanom predlaže uvođenje nove stavke na Razdjelu 901 Upravni odjel za 
međunarodnu suradnju, upravljanje projektima i investicije, Aktivnosti gospodarstva, 
Sufinanciranje sustava kanalizacije i oborinske odvodnje te sanacije cestovne infrastrukture 
Prelog – JI te da se predvidi sufinanciranje za iduću 2025. godinu, u iznosu od 100.000,00 
eura. Smanjenje stavke za 100.000,00 eura predložio je na Razdjelu 901 Upravni odjel za 
međunarodnu suradnju, upravljanje projektima i investicije, Program 1013 Školstvo, K 
101323 Graditeljska škola Čakovec, rekonstrukcija učeničkog doma i restorana. 

Obrazloženje: Izgradnja sustava odvodnje sanitarnih i otpadnih voda jugoistočnog 
područja Grada Preloga obuhvaćeno je projektom Aglomeracije Podbrest. Kako je navedeni 
projekt tek u početnoj fazi pripreme i prijave za sufinanciranje iz fondova Europske unije, 
Grad Prelog je samostalno krenuo u realizaciju tog projekta.  Cijeli taj sustav iziskuje velika 
financijska sredstva koja je prijeko potrebno uložiti da bi se dobila kvalitetna zaštita prirode i 
okoliša, podzemnih voda, područja rijeke Drave te akumulacijskog jezera Dubrava. Nakon 



izgradnje sustava kanalizacije, u planu je sanacija ulica s izgradnjom novih prometnica s 
pješačko biciklističkom stazom.  

Matija Posavec, župan prihvatio je amandman Kluba vijećnika HDZ-a te je Dragutin 
Glavina, predsjednik Skupštine konstatirao da prihvaćeni amandmani postaje sastavni dio 
Prijedloga proračuna Međimurske županije za 2025. godinu i projekcija za 2026. i 2027. 
godinu.  

 
Potom je, Skupština jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika, donijela 

PRORAČUN 
Međimurske županije za 2025. godinu i  projekcije za 2026. i 2027. godinu 

 
Skupština je jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika, donijela 

ODLUKU 
o izvršavanju proračuna Međimurske županije za 2025. godinu 

 
Skupština je jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika, donijela 

VIŠEGODIŠNJI PLAN 
uravnoteženja Proračuna Međimurske županije 

 
TOČKA 5. 

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SKLAPANJE SPORAZUMA O 
SUFINANCIRANJU PROJEKTA ENERGETSKE OBNOVE ZGRADE PODRUČNE ŠKOLE DONJI 

VIDOVEC 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za 
sklapanje Sporazuma o sufinanciranju projekta energetske obnove zgrade Područne škole 
Donji Vidovec. Prijedlog odluke je utvrdio župan te ga je predložio Skupštini na raspravu i 
donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 

raspravili o Prijedlogu odluke. 
 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (27 „za“) uz 27 nazočnih vijećnika, donijela 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti za sklapanje Sporazuma o sufinanciranju projekta energetske obnove 

zgrade Područne škole Donji Vidovec 
 

TOČKA 6. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SKLAPANJE SPORAZUMA O 
SUFINANCIRANJU PROJEKTA ENERGETSKE OBNOVE ZGRADE PODRUČNE ŠKOLE 

DUNJKOVEC 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za 
sklapanje Sporazuma o sufinanciranju projekta energetske obnove zgrade Područne škole 
Dunjkovec. Prijedlog odluke je utvrdio župan te ga je predložio Skupštini na raspravu i 
donošenje. 

 



Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 
raspravili o Prijedlogu odluke. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (27 „za“) uz 27 nazočnih vijećnika, donijela 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti za sklapanje Sporazuma o sufinanciranju projekta energetske obnove 

zgrade Područne škole Dunjkovec 
 

TOČKA 7. 
PRIJEDLOG ODLUKE  O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SUFINANCIRANJE ENERGETSKE 

OBNOVE SPORTSKE DVORANE U MURSKOM SREDIŠĆU, VLADIMIRA NAZORA 22 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za 
sufinanciranje energetske obnove sportske dvorane u Murskom Središću, Vladimira Nazora 
22. Prijedlog odluke je utvrdio župan te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 

raspravili o Prijedlogu odluke. 
 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (27 „za“) uz 27 nazočnih vijećnik, donijela 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti za sufinanciranje energetske obnove sportske dvorane u Murskom 

Središću, Vladimira Nazora 22 
 

TOČKA 8. 
PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI MEĐIMURSKOJ PRIRODI - 
JAVNOJ USTANOVI ZA ZAŠTITU PRIRODE ZA STJECANJE IMOVINE (ZEMLJIŠTA) U SKLOPU 

PROJEKTA „LIFE RESTORE for MDD“ 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog zaključka o davanju prethodne 

suglasnosti Međimurskoj prirodi - Javnoj ustanovi za zaštitu prirode za stjecanje imovine 
(zemljišta) u sklopu projekta „LIFE RESTORE for MDD“. Prijedlog zaključka je utvrdio župan te 
ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun i Odbor za prostorno uređenje i zaštitu okoliša bez 

primjedbi su raspravili o Prijedlogu zaključka. 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (26 „za“) uz 26 nazočnih vijećnika, donijela 
ZAKLJUČAK 

o davanju prethodne suglasnosti Međimurskoj prirodi - Javnoj ustanovi za zaštitu prirode za 
stjecanje imovine (zemljišta) u sklopu projekta „LIFE RESTORE for MDD“ 

TOČKA 9. 
PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2025. 

GODINU 
 



Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog programa javnih potreba u kulturi 
Međimurske županije za 2025. godinu. Prijedlog programa je utvrdio župan te ga je predložio 
Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 

raspravili o Prijedlogu programa. 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (25 „za“) uz 25 nazočnih vijećnika, donijela 
PROGRAM 

javnih potreba u kulturi Međimurske županije za 2025. godinu 
 

TOČKA 10. 
PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U TEHNIČKOJ KULTURI MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

ZA 2025. GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog programa javnih potreba u tehničkoj 
kulturi Međimurske županije za 2025. godinu. Prijedlog programa je utvrdio župan te ga je 
predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 

raspravili o Prijedlogu programa. 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (26 „za“) uz 26 nazočnih vijećnika, donijela 
PROGRAM 

javnih potreba u tehničkoj kulturi Međimurske županije za 2025. godinu 
 

TOČKA 11. 
PRIJEDLOG II. IZMJENA PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SPORTU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

ZA 2024. GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog II. izmjena programa javnih potreba u 
sportu Međimurske županije za 2024. godinu. Prijedlog II. izmjena programa je utvrdio župan 
te ih je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 

raspravili o Prijedlogu II. izmjena programa. 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (25 „za“) uz 25 nazočnih vijećnika, donijela 
II. IZMJENE PROGRAMA 

javnih potreba u sportu Međimurske županije za 2024. godinu 
 

TOČKA 12. 
PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SPORTU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2025. 

GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog programa javnih potreba u sportu 
Međimurske županije za 2025. godinu. Prijedlog programa je utvrdio župan te ga je predložio 
Skupštini na raspravu i donošenje. 



 
Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 

raspravili o Prijedlogu programa. 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (26 „za“) uz 26 nazočnih vijećnika, donijela 
PROGRAM 

javnih potreba u sportu Međimurske županije za 2025. godinu 
 

TOČKA 13. 
PRIJEDLOG ODLUKE  O VISINI TURISTIČKE PRISTOJBE ZA 2026. GODINU U MEĐIMURSKOJ 

ŽUPANIJI 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o visini turističke pristojbe za 
2026. godinu u Međimurskoj županiji.  Prijedlog odluke je utvrdio župan te ga je predložio 
Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun i Odbor za poljoprivredu i turizam bez primjedbi su 

raspravili o Prijedlogu odluke.  

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (26 „za“) uz 26 nazočnih vijećnika, donijela 
ODLUKU 

o visini turističke pristojbe za 2026. godinu u Međimurskoj županiji 
 

TOČKA 14. 
PRIJEDLOG ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA REDOVITO GODIŠNJE 

FINANCIRANJE POLITIČKIH STRANAKA ZASTUPLJENIH U SKUPŠTINI MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
U 2025. GODINI 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o raspoređivanju sredstava za 

redovito godišnje financiranje političkih stranaka zastupljenih u Skupštini Međimurske 
županije u 2025. godini. Prijedlog odluke je utvrdio župan te ga je predložio Skupštini na 
raspravu i donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke.  

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (25 „za“) uz 25 nazočnih vijećnika, donijela 
ODLUKU 

o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih stranaka zastupljenih 
u Skupštini Međimurske županije u 2025. godini 

 
 

TOČKA 15. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DONOŠENJU AKCIJSKOG PLANA ENERGETSKE UČINKOVITOSTI 

MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA RAZDOBLJE OD 2025. DO 2027. GODINE 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o donošenju Akcijskog plana 
energetske učinkovitosti Međimurske županije za razdoblje od 2025. do 2027. godine. 
Prijedlog odluke je utvrdio župan te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 



 
Odbor za energetiku, komunalnu i prometnu infrastrukturu bez primjedbi je raspravio 

o Prijedlogu odluke.  

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (25 „za“) uz 25 nazočnih vijećnika, donijela 
ODLUKU 

o donošenju Akcijskog plana energetske učinkovitosti Međimurske županije za razdoblje od 
2025. do 2027. godine 

 
TOČKA 16. 

PRIJEDLOG ODLUKE O SPECIJALISTIČKOM USAVRŠAVANJU ZDRAVSTVENIH RADNIKA U 
ZDRAVSTVENIM USTANOVAMA KOJIMA JE OSNIVAČ MEĐIMURSKA ŽUPANIJA ZA 

PETOGODIŠNJE RAZDOBLJE  
(2025.-2029.) 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o specijalističkom 

usavršavanju zdravstvenih radnika u zdravstvenim ustanovama kojima je osnivač 
Međimurska županija za petogodišnje razdoblje (2025.-2029.). Prijedlog odluke je utvrdio 
župan te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za zdravstvo bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke.  
 
U raspravi je sudjelovala Andreja Marić, vijećnica.  

 
Nakon rasprave, Skupština je jednoglasno (26 „za“) uz 26 nazočnih vijećnika, donijela 

ODLUKU 
o specijalističkom usavršavanju zdravstvenih radnika u zdravstvenim ustanovama kojima je 

osnivač Međimurska županija za petogodišnje razdoblje (2025.-2029.) 
 

TOČKA 17. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ODLUKU UPRAVNOG VIJEĆA ZAVODA 

ZA JAVNO ZDRAVSTVO MEĐIMURSKE ŽUPANIJE O PRIJEDLOGU PROŠIRENJA DJELATNOSTI 
ZAVODA ZA JAVNO ZDRAVSTVO MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na 

Odluku Upravnog vijeća Zavoda za javno zdravstvo Međimurske županije o prijedlogu 
proširenja djelatnosti Zavoda za javno zdravstvo Međimurske županije. Prijedlog odluke je 
utvrdio župan te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za zdravstvo bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke.  
 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (26 „za“) uz 26 nazočnih vijećnika, donijela 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Zavoda za javno zdravstvo Međimurske 

županije o prijedlogu proširenja djelatnosti Zavoda za javno zdravstvo Međimurske županije 
 
 



TOČKA 18. 
A) PRIJEDLOG III. IZMJENA I DOPUNA FINANCIJSKOG PLANA I GODIŠNJEG PLANA 

GRAĐENJA I ODRŽAVANJA ŽUPANIJSKIH I LOKALNIH CESTA ZA 2024. GODINU 
B) PRIJEDLOG FINANCIJSKOG PLANA ŽUPANIJSKE UPRAVE ZA CESTE MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE ZA 2025. GODINU, PROJEKCIJA PRORAČUNA ZA 2026. I 2027. GODINU I 

GODIŠNJEG PLANA ODRŽAVANJA I GRAĐENJA ŽUPANIJSKIH I LOKALNIH CESTA ZA 2025. 
GODINU 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili  Prijedlog III. izmjena i dopuna Financijskog 
plana i Godišnjeg plana građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta za 2024. godinu  i 
Prijedlog financijskog plana Županijske uprave za ceste Međimurske županije za 2025. 
godinu, Projekcija proračuna za 2026. i 2027. godinu i Godišnjeg plana održavanja i građenja 
županijskih i lokalnih cesta za 2025. godinu. Iste je utvrdio župan te ih je predložio Skupštini 
na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun i Odbor za energetiku, komunalnu i prometnu 

infrastrukturu  bez primjedbi su raspravili o predmetnim materijalima. 
 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (25 „za“) uz 25 nazočnih vijećnika usvojila III. 

izmjene i dopune Financijskog i Godišnjeg plana te je donijet 
ZAKLJUČAK 

o davanju pozitivnog mišljenja na  III. izmjene i dopune Financijskog plana i Godišnjeg 
plana građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta za 2024. godinu 

 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (25 „za“) uz 25 nazočnih vijećnika usvojila 
Prijedlog financijskog plana ŽUC-a  za 2025. godinu, projekcije Proračuna za 2026. i 2027. i 
Godišnji plan za 2025. te je donijet 

ZAKLJUČAK 
o davanju  pozitivnog mišljenja na Financijski plan Županijske uprave za ceste Međimurske 

županije za 2025. godinu,  projekcije Proračuna za 2026. i 2027. godinu i Godišnji plan 
održavanja i građenja županijskih i lokalnih cesta za 2025. godinu 

TOČKA 19. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SKLAPANJE UGOVORA O DODJELI 

BESPOVRATNIH SREDSTAVA ZA PROJEKT SUFINANCIRANJE PROJEKTNE DOKUMENTACIJE I 
SUFINANCIRANJE I PROVEDBA PROJEKTA SANACIJE KLIZIŠTA NA ŽUPANIJSKIM I LOKALNIM 

CESTAMA NA PODRUČJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke davanju suglasnosti za 
sklapanje ugovora o dodjeli bespovratnih sredstava za projekt Sufinanciranje projektne 
dokumentacije i sufinanciranje i provedba projekta sanacije klizišta na županijskim i lokalnim 
cestama na području Međimurske županije. Prijedlog odluke je utvrdio župan te ga je 
predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun i Odbor za energetiku, komunalnu i prometnu 

infrastrukturu bez primjedbi su raspravili o Prijedlogu odluke.  
 



Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (26 „za“) uz 26 nazočnih vijećnika, donijela 
ODLUKU 

o davanju suglasnosti za sklapanje ugovora o dodjeli bespovratnih sredstava za projekt 
Sufinanciranje projektne dokumentacije i sufinanciranje i provedba projekta sanacije klizišta 

na županijskim i lokalnim cestama na području Međimurske županije 
 

TOČKA 20. 
PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA ZA OBAVLJANJE REDOVITE DJELATNOSTI  

HRVATSKE GORSKE SLUŽBE SPAŠAVANJA, STANICE ČAKOVEC, ZA 2025. GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog programa javnih potreba za 
obavljanje redovite djelatnosti  Hrvatske gorske službe spašavanja, Stanice Čakovec, za 2025. 
godinu. Prijedlog programa je utvrdio župan te ga je predložio Skupštini na raspravu i 
donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu programa.  
 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (25 „za“) uz 25 nazočnih vijećnika, donijela 

PROGRAM 
 javnih potreba za obavljanje redovite djelatnosti  Hrvatske gorske službe spašavanja, Stanice 

Čakovec, za 2025. godinu 
 

TOČKA 21. 
PRIJEDLOG GODIŠNJEG PLANA DJELOVANJA U PODRUČJU PRIRODNIH NEPOGODA ZA 

MEĐIMURSKU ŽUPANIJU ZA 2025. GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog godišnjeg plana djelovanja u 
području prirodnih nepogoda za Međimursku županiju za 2025. godinu. Isti je utvrdio župan 
te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za poljoprivredu i turizam bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu godišnjeg 

plana. 
 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (25 „za“) uz 25 nazočnih vijećnika, donijela 

 GODIŠNJI PLAN  
djelovanja u području prirodnih nepogoda za Međimursku županiju za 2025. godinu 

 

TOČKA 22. 
IZVJEŠĆE O RADU VATROGASNE ZAJEDNICE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2023. GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o radu Vatrogasne zajednice 

Međimurske županije za 2023. godinu. Isto je utvrdio župan te ga je predložio Skupštini na 
raspravu i donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Izvješću. 
 



Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (24 „za“) uz 24 nazočnih vijećnika usvojila 
Izvješće te je donijet 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Vatrogasne zajednice Međimurske županije za 2023. godinu 

 
TOČKA 23. 

IZVJEŠĆE O STANJU VATROGASTVA I ZAŠTITE OD POŽARA ZA PODRUČJE MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE U 2023. GODINI 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o stanju vatrogastva i zaštite od 

požara za područje Međimurske županije u 2023. godini. Isto je utvrdio župan te ga je  
predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (24 „za“) uz 24 nazočnih vijećnika usvojila 

Izvješće te je donijet 
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o stanju vatrogastva i zaštite od požara za područje Međimurske 
županije u 2023. godini 

 
TOČKA 24. 

PRIJEDLOG GODIŠNJEG PROVEDBENOG PLANA UNAPREĐENJA ZAŠTITE OD POŽARA ZA 
PODRUČJE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2025. GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog godišnjeg provedbenog plana 

unapređenja zaštite od požara za područje Međimurske županije za 2025. godinu. Isti je 
utvrdio župan te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

 Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (24 „za“) uz 24 nazočnih vijećnika, donijela 
 GODIŠNJI  PROVEDBENI PLAN  

unapređenja zaštite od požara za područje Međimurske županije za 2025. godinu 

TOČKA 25. 
PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU ANALIZE STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA 

PODRUČJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2024. GODINU 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili  Prijedlog zaključka o prihvaćanju Analize 
stanja sustava civilne zaštite na području Međimurske županije za 2024. godinu. Isti je 
utvrdio župan te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (24 „za“) uz 24 nazočnih vijećnika, donijela 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Analize stanja sustava civilne zaštite na području Međimurske županije za 

2024. godinu 
 

TOČKA 26. 
PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU PLANA RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA 

PODRUČJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE  ZA 2025. GODINU 
 



Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog zaključka o prihvaćanju Plana razvoja 
sustava civilne zaštite na području Međimurske županije  za 2025. godinu. Isti je utvrdio 
župan te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

 
Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu zaključka. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (24 „za“) uz 24 nazočnih vijećnika, donijela 

 ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Međimurske županije  za 

2025. godinu 
 

TOČKA 27. 
PRIJEDLOG PROGRAMA RADA SKUPŠTINE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2025. GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog programa rada Skupštine 

Međimurske županije za 2025. godinu. Isti je utvrdio župan te ga je predložio Skupštini na 
raspravu i donošenje. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (25 „za“) uz 25 nazočnih vijećnika, donijela 

PROGRAM RADA 
Skupštine Međimurske županije za 2025. godinu 

 
TOČKA 28. 

PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU RAVNATELJICE MEĐIMURSKE PRIRODE - JAVNE 
USTANOVE ZA ZAŠTITU PRIRODE 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog rješenja o imenovanju ravnateljice 

Međimurske prirode - Javne ustanove za zaštitu prirode. Prijedlog rješenja  je utvrdio Odbor 
za izbor i imenovanja te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (26 „za“) uz 26 nazočnih vijećnika, donijela 
RJEŠENJE 

o imenovanju ravnateljice Međimurske prirode - Javne ustanove za zaštitu prirode 

TOČKA 29. 
PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU PREDSJEDNICE I ČLANOVA KOORDINACIJE ZA 

LJUDSKA PRAVA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog rješenja o imenovanju predsjednice i 
članova Koordinacije za ljudska prava Međimurske županije. Prijedlog rješenja je utvrdio 
Odbor za izbor i imenovanja te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (26 „za“) uz 26 nazočnih vijećnika, donijela 
RJEŠENJE 

o imenovanju predsjednice i članova Koordinacije za ljudska prava Međimurske županije 

 
 
 



TOČKA 30. 
PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU PREDSJEDNICE I  ČLANOVA VIJEĆA ČASTI SKUPŠTINE 

MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili  Prijedlog rješenja o imenovanju predsjednice i  
članova Vijeća časti Skupštine Međimurske županije. Prijedlog rješenja je utvrdio Odbor za 
izbor i imenovanja te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (26 „za“) uz 26 nazočnih vijećnika, donijela 
RJEŠENJE 

o imenovanju predsjednice i  članova Vijeća časti Skupštine Međimurske županije 
 

TOČKA 31. 
PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA MEĐIMURSKE 

ZAKLADE SOLIDARNOSTI „KATRUŽA“ 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog rješenja o imenovanju članova 
Upravnog odbora Međimurske zaklade solidarnosti „Katruža“.  Prijedlog rješenja je utvrdio 
Odbor za izbor i imenovanja te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (26 „za“) uz 26 nazočnih vijećnika, donijela 
RJEŠENJE 

o imenovanju članova Upravnog odbora Međimurske zaklade solidarnosti „Katruža“ 
 

TOČKA 32. 
PRIJEDLOG ODLUKE O IMENOVANJU PREDSJEDNICE I ČLANOVA ŽUPANIJSKOG 

POVJERENSTVA ZA PROCJENU ŠTETA OD PRIRODNIH NEPOGODA 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o imenovanju predsjednice i 
članova Županijskog povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda.  Prijedlog odluke  
je utvrdio Odbor za izbor i imenovanja te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (26 „za“) uz 26 nazočnih vijećnika, donijela 
ODLUKU 

o imenovanju predsjednice i članova Županijskog povjerenstva za procjenu šteta od 
prirodnih nepogoda 

 
TOČKA 33. 

PRIJEDLOG ODLUKE O RAZRJEŠENJU I IZBORU ČLANA ODBORA ZA IZBOR I IMENOVANJA 
SKUPŠTINE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o razrješenju i izboru člana 

Odbora za izbor i imenovanja Skupštine Međimurske županije.  Prijedlog  odluke je utvrdio 
Odbor za izbor i imenovanja te ga je predložio Skupštini na raspravu i donošenje. 

 



Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (26 „za“) uz 26 nazočnih vijećnika, donijela 
ODLUKU 

o razrješenju i izboru člana Odbora za izbor i imenovanja Skupštine Međimurske županije 

Ovime je dnevni red iscrpljen te je Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine zaključio 
sjednicu u 11:25 sati. 

 
PROČELNICA                                                                                                             PREDSJEDNIK 
Tamara Blagus, mag.iur.                                                                                         Dragutin Glavina    
 
 
 
KLASA:024-02/24-01/11                                                   
URBROJ: 2109-02-24-03 
Čakovec, 12. prosinca 2024. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
NAPOMENA: 

- sukladno članku 126. Poslovnika Skupštine Međimurske županije sačinjen je audio zapis sa 20. sjednice Skupštine 

Međimurske županije i čuva se u Upravnom odjelu za Skupštinu, opću upravu i pravne poslove 

 


